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Osalesid: Irma Avilo, Andrus Karnau, Henry Viiret, Uve Uustalu, Merle Mäesalu, Heli 

Kaldas, Reet Tuisk, Sandra Saarniit, Andree Prees, Anne Mahoni. 

 

Koosoleku päevakord: 

1) Arengukava hetkeseis 

2) Kooli kodukord 

3) Muud küsimused 

 

1. Päevakorra kinnitamine. Ettepanek arutada muude küsimuste all HPK hoolekogu 

seisukohta Läänemaa Ühisgümnaasiumi 2014. aastal lõpetava lennu numbri osas. 

Päevakord kinnitati ühehäälselt.  

 

2. Uue arengukava koostamise hetkeseis. 

Praeguses arengukavas on sätestatud kooli missioon, visioon ja põhiväärtused. 

Arengukava töögrupp on vahepeal analüüsinud viimases sisehindamises (Haapsalu 

Gümnaasiumi) kirjeldatud parendusvaldkondi, selgitades välja need, mis on ka praegusel 

hetkel aktuaalsed. Neist valdkondadest on selgunud esmased strateegilised eesmärgid ja 

kirjeldatud tegevused nende võimalikuks parendamiseks. Kooli hoolekogu tutvus 

arengukavaga ja tegi ettepanekuid, sh muuta arengukava atraktiivsemaks 

lastevanematele, st arengukava lugedes peaks lapsevanem tahtma oma last siia kooli 

panna. Samuti tehti ettepanek muuta arengukava struktuuri. 

Otsus: Saata pragune versioon arengukavast lugemiseks ja kommenteerimiseks kooli 

vanematekogule ja paluda nii lasetevanematelt kui ka hoolekogu liikmetelt omapoolseid 

ettepanekuid 9. aprilliks. Vastused saata kirjalikult Anne Mahonile.  

 

3. Kooli kodukord 

Koolil on uus kodukord, mis sisaldab ka vahetusjalanõude nõuet. Hoolekogu tutvus 

kodukorraga.  

Otsus: Võeti tedamiseks 



 

4. Muud küsimused: 

1) Kooli hoolekogu poole pöördus Läänemaa Ühisgümnaasiumi hoolekogu esimees ja 

palus seisukohta uue riigigümnaasiumi lennu numeratsiooni osas. Hoolekogu arutas 

ja leidis, et toetab järjepidevust ning teeb ettepaneku jätkata numeratsiooni (järgmine 

lennu number 92). Oluline on rõhutada asjaolule, et Haapsalus on olnud võimalus 

omandada keskharidus juba aastast 1922 ja selle ajaga on tekkinud suur vilistlaskond, 

kelle olemasolu tuleb väärtustada.  

Otsustati: Saata Läänemaa Ühisgümnaasiumile kirjalik ettepanek jätkata 

numeratsiooni sellest kohast, kus see pooleli jäi.  

 

Ühtlasi otsustas hoolekogu, et planeeritud kogunemist vanematkoguga 8. aprillil ei toimu. 

Lastevanematel palutakse kommentaare ja ettepanekuid arengukava ja kooli kodukorra osas.   

 

 

Koosolekut juhatas ja protokollis     

Heli Kaldas       


